
 
 

 

Aan het college van Gedeputeerde Staten 

van Noord-Brabant 

Postbus 90151 

5200 MC ‘s-Hertogenbosch 

 

Onderwerp: Verzoek Vragenhalfuurtje 

 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  

Voor het vragenhalfuurtje van de vergadering van Provinciale Staten van 9 maart meld ik het 

volgende onderwerp aan: Glastuinbouwproject Deurne. 

Al enige decennia is het provinciaal beleid om de glastuinbouw in Brabant te concentreren. Hierin 

speelt de TOM een belangrijke rol als regisseur en beleidsontwikkelaar. De provincie is daarin een 

belangrijke aandeelhouder binnen de TOM, maar ook altijd pleitbezorger en ruimtelijk regisseur 

geweest om deze ontwikkeling mogelijk te maken met een aanzienlijk financieel belang .  

Een van de gebieden waar grootschalige ontwikkeling is voorzien is het tuinbouwvestigingsgebied in 

Deurne. Nu het beter gaat in de tuinbouw staan verschillende bedrijven op de deur te kloppen om 

hier aan de slag te gaan.  

 In dit kader heeft de CDA-fractie de volgende vragen voor het college van Gedeputeerde Staten: 

1. Klopt het dat de medewerking aan de ontwikkeling vanuit de provincie moeizaam verloopt 

omdat binnen het PAS-beleid dit project niet als prioritair gebied is aangemeld en wat is dan 

de reden dat het niet alsnog gebeurt? 

2. Loopt de TVD op korte termijn kopers mis door deze nalatigheid van de provincie voor 

ongeveer 80 hectare? 

3. Wat zijn de financiële consequenties voor de provincie als de TVD niet van de grond komt. Is 

er een afnamegarantie voor 56 miljoen euro afgesproken? 

4. Beslist het college van GS hierover volgende week en wat zijn daarbij hun overwegingen en is 

hun beslissingsrichting? 

5. Indien TVD de gronden niet kan ontwikkelen vanwege de PAS kunnen deze gronden dan wel 

afgenomen worden door een andere ondernemer en zo ja wat is hierbij de redenering? 

Met vriendelijke groet, 

Namens de CDA-Statenfractie, 

Ton Braspenning 

 


